
انعکاس اخبار ورزش ایران
7منهای فوتبال

 درخشش در دوربان 
کار خودش را کرد

 صعود نوشاد 
 به جمع 50 نفر 

برتر دنیا
عملکــرد خــوب نوشــاد عالمیــان در 
مســابقات قهرمانــی جهــان و صعود 
بــه جمــع 32 بازیکــن برتــر، منجر به 
صعــود قابــل توجــه او در رده بنــدی 
جهانــی شــد تــا در جمــع 50 بازیکــن 

اول رده بنــدی جهانــی قــرار بگیــرد.
پس از پایان مسابقات تنیس روی 
میــز قهرمانــی جهان 2023 آفریقای 
جنوبــی، رنکینــگ جدیــد بازیکنــان 
اعــام شــد. نوشــاد عالمیــان بــا 
توجــه بــه اینکــه تــا مرحلــه یــک 
شــانزدهم نهایــی قهرمانــی جهــان 
پیــش رفــت، در رنکینــگ جهانــی 
هــم ۱0 پلــه صعــود کــرد و بــه رده ۴۷ 
رســید. نوشــاد بــه دنبــال ایــن اســت 
که بتواند از طریق رنکینگ جهانی، 
ســهمیه المپیــک پاریــس را بگیــرد 
و ایــن جهــش قابــل توجــه، قــدم 
ــد پــس  ــا بتوان ــود ت ــرای او ب بزرگــی ب
از یــک دوره غیبــت، در پاریــس یــک 

ــار دیگــر المپیکــی شــود. ب
امیــن احمدیــان هــم در رنکینــگ 
مــا نیمــا  ا نــی صعــود کــرد  جها
عالمیــان و امیرحســین هدایــی 
تنــزل جایــگاه داشــتند. تیم هــای 
دونفــره نوشــاد و نیمــا عالمیــان 
یــی و امیــن  و امیرحســین هدا
احمدیــان هــم در رنکینــگ جهانــی 

صعــود کردنــد.
رنکینــگ جدیــد بازیکنــان ایــران در 

رده بنــدی جهانــی:
پلــه   ۱0 لمیــان ) د عا نوشــا -۴۷

) د صعــو
۱30-امیرحســین هدایــی )5 پلــه 

ســقوط(
۱۹0-نیما عالمیان )۴ پله سقوط(

230- امیــن احمدیــان )20 پلــه 
: د( صعــو

30- تیــم نوشــاد و نیمــا عالمیــان )۴ 
پلــه صعــود(: از قهرمانــی جهــان ۹0 

امتیــاز گرفــت.
۱۶2- تیــم امیرحســین هدایــی و 
امیــن احمدیــان )۸ پلــه صعــود(: از 
قهرمانــی جهــان ۱0 امتیــاز گرفــت.

 zخبر

 کبدی ایران در دو بخش زنان و مردان 
با کسب مدال طا در بازی های آسیایی، 
خود را به عنوان یکی از امیدهای ورزش 
ایران در رویدادهای اینچنینی مطرح کرد 
و حالا در مسیر بازی های آسیایی هانگژو 
انتظار می رود شرایط خوبی داشته باشد؛ 
که البته گویا این طور نیست. غامرضا 
مازندرانی، سرمربی تیم ملی به وضعیت 
موجود و نحوه برگزاری اردوهای ملی 
انتقاد دارد و معتقد است که با این رویه 
نمی توان انتظار عجیب و غریبی از تیم 
ملی کبدی داشت. سرمربی تیم ملی 
کبدی با تجربه شیرینی که از بازی های 
آسیایی جاکارتا دارد، به فعالیتی که 
هند در فاصله زمانی بازی های آسیایی 

اندونزی تا امروز انجام داده، اشاره 
می کند و می گوید: »در این چهار سال 
و بواسطه محدودیت های کرونا و موارد 
دیگر، جز یک دوره مسابقه کشوری در 
رده جوانان و همچنین بزرگسالان هیچ 
مسابقه دیگری برگزار نشده است. 
ضمن اینکه از سال ۹۸ به این طرف هم 
هیچ لیگی برگزار نشده است. ورزشکار 
دوست دارد که در مسابقه شرکت کند 
و وقتی می بیند که مسابقه ای نیست، 
دیگر عاقه ای به فعالیت در آن رشته 
ندارد. درست مثل اتفاقی که در ایران 
افتاده و ما در چند سال گذشته با کاهش 
۸0 درصدی ورزشکار جامعه آماری 
کبدی مواجه بوده ایم. یعنی جامعه ۱0 
هزار نفری ما، 2500 نفر شده و این در 
حالی است که هند بیش از ۱00 میلیون 
نفر ورزشکار در رشته کبدی دارد.« او با 
اشاره به روند آماده سازی که هند طی 
کرده است، می گوید: »هند که رقیب 
ما است، در این مدت، ۱00 تورنمنت 

بین المللی را در داخل کشورش برگزار 
کرده و ورزشکاری که به اردوی این کشور 
می رسد، حداقل 300 بازی داشته؛ در 
حالی که بچه هایی که ما در اردو داریم، 
در بهترین حالت سه مسابقه را پشت 
سر گذاشته اند. حالا در این شرایط باید 
به هانگژو برویم و با این تیم برای کسب 
مدال طا بجنگیم؟ من امروز تیمی 
را مربیگری می کنم که بازیکنانش نه 
حق اردو دریافت می کنند، نه امکانات 
اردویی خوبی را در اختیار دارند.« با 
وجود مشکات، مازندرانی می گوید 
برای کسب مدال طا فاصله ایران و 
هند سر میلیمترها است: »با همه این 
مسائل بچه های ما آنقدر خوب بوده اند 
که اختاف ما با هند سر میلیمترها 
است و 50 متر فاصله نداریم اما وقتی 
رقابت اینقدر نزدیک می شود، تفاوت 
در آماده سازی و جزئیات است که برنده 
را مشخص می کند. سالنی که بچه های 
تیم ملی ایران در آن تمرین می کنند، با 

کادمی ملی المپیک است،  اینکه در آ
اما استانداردهای لازم را ندارد و تاتامی 
که از آن استفاده می شود، برای ۱5 سال 
قبل است. موارد دیگری مثل برخورداری 
از کفش مناسب و امکانات اردویی هم 

که بماند.«
او بعد از اینکه مشکات را به زبان 
می آورد، می گوید: »با اینکه از نظر تعداد 
ورزشکار و برگزاری مسابقه با هند قابل 
مقایسه نیستیم، اما از نظر علم روز 
جلوتر هستیم؛ پس باید از چیزهایی 
که داریم استفاده کنیم. رفع برخی 
مشکات دست ما نیست اما می توانیم 
برخی موضوعات پیش پا افتاده را که رفع 
کنیم. آیا نمی توانیم به جای تمرین در یک 
سالن نامناسب، به طبقه پایین بیاییم و 
تمرینات را در سالن دیگری انجام دهیم. 
یا مثاً از نظر تغذیه و رسیدگی شرایط 
بهتری را برای بچه ها فراهم کنیم. چرا 
ورزشکاری که در اردوهای بازی های 
آسیایی دندانش آسیب دیده، چند ماه 

باید دنبال نقد کردن فاکتور دو میلیون 
و ۷00 هزار تومانی درمانش باشد؟ آیا 
همین ها را هم نمی توانیم رفع کنیم؟ 
من مربی باید چند حوزه را مدیریت 
کنم؟ کادر ۱0 نفری که نداریم. کاً سه 
نفر هستیم و باید همه موارد را خودمان 
پیگیری کنیم. من باید انرژی ام را بگذارم 
روی مدیریت فنی بازیکنان یا اینکه 

دنبال کفش و ... باشم؟«
مازندرانی ادامه می دهد: »در تاریخ 
انقاب اسامی سابقه نداشته که دو 
تیم زنان و مردان یک رشته در بازی های 
آسیایی به مدال طا برسند و بعید 
می دانم در رشته های دیگر هم به این 
زودی ها چنین اتفاقی تکرار شود. وقتی 
رشته ای چنین موفقیت بزرگی را کسب 
می کند، انتظار می رود که مورد حمایت 
قرار گیرد و توجه ویژه ای به این رشته 
شود اما نه تنها این اتفاق نیفتاد، بلکه 
هر روز شرایط برای ما و ورزشکاران این 

رشته بدتر هم شده است.«

دبیرکل کمیته ملی المپیک از قطعی 
شدن کاروان ایران در بازی های آسیایی، 
ماجرای عجیب انتخابات ژیمناستیک و 

حاشیه های تیم امید گفت.
مناف هاشمی در مورد مصوبات 
نوزدهمین نشست هیأت اجرایی 
کمیته ملی المپیک گفت: »لوگوی 
کمیته ملی المپیک به صورت نهایی 
انتخاب شد و امروز یا نهایتاً فردا آن را به 
IOC ارسال می کنیم. اگر ایرادی نگیرند 
از این پس این لوگو مورد استفاده 

قرار می گیرد. شاخص های توزیع 
اعتبارات و کمک به فدراسیون ها مجدد 
بررسی شد. برخی فدراسیون ها به این 
شاخص ها معترض بودند و جلسه ای 
را با نمایندگان هیأت اجرایی و روسای ۱0 
فدراسیون برگزار کردیم تا نقطه نظرات 

را بشنویم.«
او در مورد ثبت نام کاروان ایران برای 
بازی های آسیایی نیز گفت: »ثبت نام 
حدود 30 رشته ورزشی نهایی شد. ما 
کارون را بستیم و تغییراتی در آن وجود 

ندارد. آخرین مصوبه ستاد عالی بازی ها 
برای ما ماک است و قرار بود که این 
مصوبه از سوی وزارت ورزش به ما اباغ 

شود که منتظر اباغ آن هستیم.«
هاشمی در پاسخ به این پرسش که 
لمپیک  گفته می شود کمیته ملی ا
نامه ای به وزارت ورزش زده و انتخابات 
ژیمناستیک را باطل کرده است، توضیح 
داد: »تا جایی که من اطاع دارم خیر. 
فدراسیون جهانی و IOC از ما گزارش 
خواستند و داریم این گزارش را آماده 

می کنیم اما ما نامه ای برای ابطال 
انتخابات نزده ایم و این را رد می کنم.«

او در پاسخ به این پرسش که وزارت 
ورزش به کمیته ملی المپیک نامه زده 
است که انتخابات ژیمناستیک باطل 
است؟ گفت: »من حضورذهن ندارم و 
مکاتبات زیادی داریم و باید نگاه کنم!«
هاشمی به رونمایی از صدای تختی نیز 
اشاره کرد: »مراسم خیلی خوبی را در 
پنجم شهریور که سالروز تولد تختی 
است ترتیب داده ایم و همه کسانی که 

مدال المپیک گرفتند و خانواده کسانی 
که در قید حیات نیستند را دعوت 
می کنیم. میهمانان ویژه ای خواهیم 
داشت و برای صدای تختی کلیپ 
می سازیم. ماه آینده برنامه روز المپیک 

را هم داریم.«
دبیرکل کمیته ملی المپیک به ماجرای 
اختاف به وجود آمده در تیم امید پس 
از انتخاب عنایتی و شایعه قهر حبیب 
کاشانی نیز گفت: »شما می دانید که 
حبیب کاشانی مدیر توانمند و قابلی 

است. ما اختافی را به طور مشخص 
مشاهده نکردیم. به این دلیل ما 
سرپرست را پیشنهاد دادیم که تیم 
امید در کاروان بازی های آسیایی قرار 
دارد. ما باید تیم فوتبال امید را ثبت نام 
کنیم و مسئولیت بازی های آسیایی با ما 
است. از اینجا به بعد تمام خواسته ما از 
تیم امید مربوط به فدراسیون فوتبال 
می شود و هیچ تفاوتی با فدراسیون های 
دیگر مانند تکواندو و کشتی ندارد. 
درباره قهر کاشانی هم اطاعی ندارم، 

بعید می دانم و اولین بار است که از زبان 
شما می شنوم.«

لیست ها  لیبا ا و و در مورد گایه  ا
نیز اینطور اظهارنظر کرد: »رئیس 
فدراسیون والیبال صبح دیروز در 
نشست های اجرایی کنار ما بود و 
به هیچ عنوان بحثی را در این مورد 
مطرح نکرد. من اصاً نمی دانم موضوع 
چیست. هر درخواستی داشته باشند 
و هر کمکی از دستمان بربیاید در کنار 

آنها هستیم.«

خبری از ابطال انتخابات ژیمناستیک و مشکل والیبالیست ها ندارم

مناف هاشمی: کاروان هانگژو با 30 رشته نهایی شده است

 zنقل قول

تیم ملی کبدی که طلای 
بازی های آسیایی اندونزی 

را کسب کرده، در مسیر 
بازی های آسیایی هانگژو 

مشکلات بسیاری دارد. 
برخی از مواردی که 

مازندرانی، سرمربی تیم 
ملی می گوید در این 

مطلب نوشته می شود و 
بسیاری از موارد فعلاً به 

امانت می ماند. انتشار این 
گفت و گو شاید فرصتی 
باشد برای توجه بیشتر 
به تیمی که قطعاً روی 

سکوی بازی های آسیایی 
است اما شرایط امروزش با 
بازی های دوره قبل تفاوت 

زیادی دارد. هند امروز 
هوشیارتر شده و همین 

وضعیت تلنگری است 
برای مسئولان ورزش تا 

توجه بیشتری به این تیم 
داشته باشند، نه اینکه 

رهایش کنند.
حرف هایی که امروز 

مازندرانی به زبان می آورد، 
حکایت از این دارد که 

بعد از دو طلای بازی های 
آسیایی 2018، نه تنها 

اوضاع بهتر نشده، بلکه در 
زمینه های مختلف شرایط 

برای تیم های ملی ایران 
سخت تر شده است

ZOOM

گلایه های سرمربی تیم ملی کبدی در مسیر بازی های آسیایی:

2 طلا گرفتیم، اوضاع بدتر شد
 zمصاحبه

آزاده پیراکوه
روزنامه نگار

علیرضا پاکدل

برکناری سرپرست آکادمی ملی المپیک

دوران سرپرستی آکادمی ملی المپیک بالاخره به پایان رسید و این آکادمی 
صاحــب رئیــس شــد. ایــن مجموعــه کــه ماه هــا بــا سرپرســتی یــک رئیس 
فدراسیون اداره شد، بالاخره رئیس خود را شناخت. فرهاد صدر با مدرک 
دکتــرای پزشــکی و مدیریــت اجرایــی، رئیس جدیــد آکادمی ملــی المپیک 
خواهــد بــود. پیــش از ایــن علیرضــا پاکــدل، رئیــس فدراســیون هندبال به 

طــور همزمــان سرپرســتی این آکادمی را برعهده داشــت.

محمدطاهر وادی

مقصد جدید پاسور تیم ملی

محمدطاهــر وادی کــه فصــل گذشــته در تیــم پیــکان بــازی می کــرد از ایــن 
تیــم جدا شــد. 

گفته می شود مقصد این بازیکن ۳۳ ساله که در یکی دو سال اخیر، پاسور 
اول تیــم ملــی والیبــال بــوده تیم فولاد ســیرجان خواهد بود. ســرمربیگری 
ایــن تیــم را بهــروز عطایــی بــر عهــده گرفته اســت که احتمــال ایــن انتقال را 

بیشــتر خواهد کرد.

زهرا اینچه درگاهی:

به فدراسیون جهانی دروغ می گویند

رئیس سابق فدراسیون ژیمناستیک درباره حاشیه های تمام نشدنی 
این فدراسیون و شائبه گروگان گرفتن ایمیل فدراسیون توسط او 
گفت:»حقدادی )رئیس کنونی فدراسیون( پیش از این صحبت های دیگری 
را مطرح کرده بود اما حالا از ایشان صحبت های متفاوتی را می شنویم. آقایان 
توقع دارند به جای من با فدراسیون جهانی مکاتبه کنند و از من بخواهند به 
دروغ به فدراسیون جهانی بگویم که این مکاتبات از طرف من بوده است.«
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